
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 16 november 2022

Närvarande:
Olle Hällkvist, Margareta Antonsson, Ingegerd Johansson, Ingemar Eriksson och
Hans Liljegren.

§69 Ordf. förklarade mötet öppnat

§70 Dagordningen godkändes.

§71 Till att justera dagens protokoll valdes Margaretha Antonsson

§72 Föregående mötes protokoll upplästes och godkändes.

§73 Den ekonomiska situationen redogjordes av kassören Maggan A. Vi har i 
dagsläget 118 391,92kr. En del utgifter skall betalas, bl.a. kostnader för 
medlemmarnas tröjor. Hallkortsavgifter på 25.000 kommer att kommer 
dessutom att vidarebefordras till Alliansen inom kort.
Den ekonomiska redovisningen kommer att  bifogas protokollet.

§74 Skrivelser har inkommit är bl.a. från SISU, Per Johansson som anordnar
Idrottsforum, Den moderna föreningen engagerar den 18 och 19 november

Vidare En kväll för föreningslivet den 24 november i Varberg. Ingen i
styrelsen hade tid att gå på något av detta. Skrivelsen lades till handlingarna.

§75 Olle rapporterade från Alliansens möte, bl.a. att ett kodlås skulle monteras 
på den södra dörren.
Vidare att Falkenbergs Bouleklubb anordnar en tävling den 4 december.
Vår förening är dessutom medarrangörer till en tävling i Varbergs Boulehall

den 17 december tillsammans med Kulknappen



§76 Förslag framkom att vår förening borde anordna en trivselkväll för sina 
medlemmarna i Jan-Feb 2023. Styrelsen återkommer med mera detaljer i 
denna fråga.

§77 Nästa styrelsemöte beslutades till den 7 december kl. 09.00

§78 Ordf. tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat

Olle Hällkvist Hans Liljegren
Ordförande Sekreterare

Margaretha Antonsson
Justerare


